

Protokół Nr 9.6.2024

z posiedzenia Komisji Budownictwa, Mienia Komunalnego i Usług Rady Miejskiej

w Skępem

odbytego dnia 08.10.2024 roku

pod przewodnictwem Pana Marka Pomirskiego

2. OSOBY BIORĄCE UDZIAŁ W POSIEDZENIU

a) członkowie Komisji:

Lp.	Imię i nazwisko	Stanowisko w Komisji	Stwierdzenie obecności lub inne uwagi
1.	Marek Stanisław Pomirski	Przewodniczący	Pomirski
2.	Grzegorz Jan Skibicki	Wiceprzewodniczącą	Skibicki Grzegorz
3.	Ewa Elwertowska	Członek	Elwertowska
4.	Marta Jeziórska	Członek	Jeziórska Marta
5.	Jarosław Wiesław Kuźmiński	Członek	Kuźmiński
6.	Barbara Matyjasik	Członek	B. Matyjasik
7.	Marcin Mierzejewski	Członek	Mierzejewski
8.	Anna Ewa Redecka	Członek	Redecka Anna
9.	Aleksandra Ruskowska	Członek	Aleksandra Ruskowska
10.	Karolina Sekulska	Członek	K. Sekulska
11.	Justyna Skaldanowska	Członek	Skaldanowska
12.	Arkadiusz Adam Sobecki	Członek	Sobecki Arkadiusz
13.	Monika Zawadzka	Członek	Zawadzka Monika

b) kierownicy i przedstawiciele organów administracji, organizacji gospodarczych i społecznych:

Lp	Imię i nazwisko	Instytucja i stanowisko	Stwierdzenie obecności
1.	Ryszard Szewczyk	Przewodniczący Rady Miejskiej	
2.	Rafał Gołębiewski	Burmistrz Miasta i Gminy	
3.	Zbigniew Małkiewicz	Sekretarz Miasta i Gminy	

4.	Beata Wyrstkiewicz	Skarbnik Miasta i Gminy Skepe	
5.	Agnieszka Skowrońska	Inspektor	
6.	Adam Godlewski	Inspektor	
7.	Lincoln Adams		
8.			

II. PORZĄDEK OBRAD

Projekt porządku posiedzenia:

1. Sprawy organizacyjne:
 - a) stwierdzenie prawomocności obrad;
 - b) przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia;
 - c) przyjęcie porządku obrad;
2. Rozpatrzenie wniosków mieszkańców.
3. Wolne wnioski i zapytania.
4. Zakończenie.

III. PRZEBIEG POSIEDZENIA

Pkt. 1

Sprawy organizacyjne

Przewodniczący Komisji Budownictwa Mienia Komunalnego i Usług Pan Marek Pomirski powitał Pana Burmistrza, Pana Zastępcę Burmistrza oraz wszystkich Radnych. Komisja rozpoczęła się o godz. 15:50, a zakończyła o 17:00.

Stwierdzenie prawomocności obrad;

W posiedzeniu brało udział początkowo 8 członków Komisji a ostatecznie 10 członków (spóźniła się Radna Pani Anna Redecka oraz Radna Justyna Składanowska) na 13 osobowy jej skład (nieobecny był Radny Pan Jarosław Kuźmiński oraz Radny Pan Marcin Mierzejewski oraz Radna Pani Ewa Elwertowska). Przewodniczący Komisji Pan Marek Pomirski stwierdził prawomocność obrad.

Przyjęcie protokołu;

Do protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji nikt nie wniósł uwag i został przegłosowany („za” głosowało 8 na 8 obecnych członków Komisji,).

Przyjęcie porządku obrad

Przewodniczący Komisji Pan Marek Pomirski przedstawił projekt porządku obrad, który został przegłosowany („za” głosowało 8 na 8 obecnych).

Pkt. 2

Przewodniczący Komisji Pan Marek Pomirski przedstawił wniosek, który wpłynął 23.09.2024 r. (w załączeniu do protokołu).

Inspektor Pani Agnieszka Skowrońska wyjaśniła iż Wnioskodawcy zależy na połączeniu drogi o oznaczeniu 3/8 z drogą gminną. Działka 3/8 jest własnością Wnioskodawcy, ale nie ma powiązania z drogą gminną. Tu pojawia się problem, bo ta droga, która jest na mapie jest drogą prywatną i nie jest Wnioskodawcy. Ten Pan nie ma praktycznie dojazdu do działki.

Burmistrz Pan Rafał Gołębiewski powiedział, że w zasadzie uzyskaliby poszerzenie drogi 8/3.

Inspektor Pani Agnieszka Skowrońska wyjaśniła, że jest to użytkowane jako plaża i nie ma tam drogi.

Zastępca Burmistrza Pan Arkadiusz Linkowski przedstawił slajdy ze zdjęciami, aby przybliżyć położenie działek.

Wywiązała się dyskusja między Radnymi.

Głosowano w sprawie wyrażenia zgody na zamianę gruntu w ilości ok. 1 ara przy pokryciu kosztów przez Wnioskodawcę.

Za: 8; WSTRZYMAŁ SIĘ: 0; NIEOBECNY:3

Wniosek został przegłosowany.

Przewodniczący Komisji Pan Marek Pomirski przedstawił kolejny wniosek, który wpłynął 28.08.2024 r. (w załączeniu do protokołu).

Inspektor Pan Adam Godlewski powiedział, że dwukrotnie był na miejscu. W sugerowanym przepuście, w miejscu gdzie miał się znajdować obecnie śladu nie ma. Jest cały zalany wodą. Najprawdopodobniej ileś lat temu mógł być. Woda w tym miejscu jest dość mocno spiętrzona, bo jest tam przepompownia rzeki Mień, która przerzuca wodę ze stawów i dalej pcha ją w stronę Jeziora Świętego. Poziom wody jest na tyle wysoki, że go nie widać. Odtwarzając ten przepust Wnioskodawca i tak nie będzie mógł dojechać bezpośrednio do swojej działki. Będzie musiał jechać po działkach prywatnych, które też są zalane. Fizycznie tej drogi tam nie ma. Zakłada, że jej nie było albo była kilkadziesiąt lat temu. Jediną drogą dojazdową, która mogłaby być używana przez Wnioskodawcę jest droga od mostku przy stawach Chałacie. Tam jest przejazd ale tylko na mapie. Ta droga jest po drugiej stronie rzeki Mień. Na gruncie nie jest w ogóle widoczna. Zakłada, że przez kilkadziesiąt lat albo nigdy nie była użytkowana. Chcąc odtworzyć tę drogę, to dla Nas potężne koszty, bo jest to odcinek 800 m-do kilometra. Na dzień dzisiejszy korzystałby z tego 1 mieszkaniec, bo tylko On zwrócił się do Nas z tą prośbą. Wszystkie te działki to są nieużytki, teren typowo bagienny. Z drugiej strony na mapie też jest droga ale fizycznie też jej nie ma. Jest ona wyjeżdżona po działkach prywatnych. Jakby nie patrzeć z każdej ze stron jest problem, żeby tam dojechać. Drogą, którą ewentualnie Wnioskodawca mógłby dojechać, przez groble na stawach Chałacie, gdzie można

przejechać pomiędzy stawami i dojechać do działek. Wiadomo, że musiałby mieć na to zgodę od Właścicieli stawów.

Zastępca Burmistrza Pan Arkadiusz Linkowski przedstawił slajdy ze zdjęciami i przybliżył położenie działki.

Wywiązała się dyskusja.

Przewodniczący Komisji Pan Marek Pomirski przeczytał informacje zaczerpnięte z internetu dotyczące wyroków sądu oraz obowiązków Gminy w zakresie zarządzania siecią dróg zgodnie z ustawą o drogach publicznych. Stwierdził, że Wnioskodawca nie ma podstaw prawnych, do tego aby nie płacić podatków. Udzielając odpowiedzi trzeba by doprecyzować, czy powoływać się na orzeczenia, czy wyroki sądu. Wnioskodawca nie ma prawa samodzielnie podejmować decyzji o płaceniu, czy nie płaceniu podatku, itp .

Zastępca Burmistrza Pan Arkadiusz Linkowski dodał, że jest taka możliwość, że Gmina może mu tę drogę wydzierżawić, żeby mógł sobie tę drogę użytkować, bo nie jest to droga publiczna.

Wywiązała się dyskusja.

Burmistrz Pan Rafał Gołębiowski powiedział, że każdy interes każdego mieszkańca jest interesem ważnym. Jest sprawą nad którą trzeba się pochylić i trzeba pomóc. Zwłaszcza jeżeli są to tereny zielone, widać perspektywy budowy dróg, czy koszt ich zrobienia, odtworzenia, utwardzenia jest współmierny do celu. Będąc osobiście na miejscu i widząc co trzeba tam zrobić na dzień dzisiejszy nie widzi zasadności, żeby tam pakować nie wiadomo ile pieniędzy w zrobienie tej drogi. Jeżeli chodzi o płacenie, to Wnioskodawca nie jest zwolniony z płacenia rzeczy , które płacić musi.

Radna Pani Aleksandra Ruszkowska dodała, że akurat za ten kawałek ziemi Wnioskodawca nie płaci podatku, bo są to nieużytki. Druga sprawa uważa, że jeżeli będziemy wkładać pieniądze w taki przepust, to przyjdą mieszkańcy, którzy nie mogą dojechać drogą gminną. Jak będziemy wyglądać w oczach mieszkańców, jeżeli będziemy pakowali ogromne pieniądze w zrobienie drogi, czy przepustu dla 1 mieszkańca do nieużytku, gdzie inni nie mogą dojechać do swoich posesji, gdzie jest kilka czy kilkadziesiąt gospodarstw.

Burmistrz Pan Rafał Gołębiowski powiedział, że jeżeli chodzi o drogi to potrzeby mamy dużo większe i bardziej pilne niż ta droga.

Przewodniczący Komisji Pan Marek Pomirski podsumował, że Nam przede wszystkim chodzi o zaspokajanie zbiorowych potrzeb nie indywidualnych. Zasugerował aby udzielić odpowiedzi bardziej precyzyjnej i wskazać kwestie związane z realizacją. Wyjaśnić, iż w obecnej chwili realizacja tej inwestycji dla zaspokojenia jego indywidualnych potrzeb, jest odsunięta na dalszy plan.

Burmistrz Pan Rafał Gołębiowski powiedział, że jeżeli mógłby zasugerować bo to on będzie podpisywał pismo do wnioskodawcy. Widzi odpowiedź na to pismo jako kontynuację pisma z maja. Po dokonaniu wizji w okresie letnim, odnosząc się do tego co zostało mu wtedy przekazane, na dzień dzisiejszy w dalszym ciągu nie ma możliwości oceny stanu faktycznego tego przepustu. Możemy odnieść się do tego co przygotował Przewodniczący i odpowiedzieć, że w chwili obecnej nie ma możliwości finansowych i potrzeby zbiorowe jeżeli chodzi o zaspokojenie przebudowy, modernizacji sieci dróg gminnych muszą zostać odsunięte w czasie.

Przewodniczący Komisji Pan Marek Pomirski powiedział, że jest przychylny temu co powiedział Burmistrz Pan Rafał Gołębiowski.

Głosowano w sprawie wniosku: czy w najbliższych dwóch latach jesteśmy w stanie przeznaczyć środki na budowę tej drogi.

ZA:0; PRZECIW:8; WSTRZYMAŁO SIĘ:0

Wniosek został negatywnie zaopiniowany.

Burmistrz Pan Rafał Gołębiowski podsumował, że tak też pismo zostanie sformułowane. Myśli, że jakakolwiek odpowiedź na pismo w tej sprawie, które nie będzie wskazywało, że za ok. pół roku będziemy robić spotka się z negatywnym odzewem ze strony Wnioskodawcy.

Radna Pani Aleksandra Ruszkowska powiedziała, jak wyglądalibyśmy wobec innych mieszkańców gminy, jeżeli realizowalibyśmy milionowe inwestycje w terenie, gdzie służyłoby to 1 mieszkańcowi.

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Ryszard Szewczyk powiedział, że według Niego ta droga jest nie do zrealizowania i tak trzeba odpisać.

Pkt. 3

Wolne Wnioski i zapytania

Przewodniczący Komisji Budownictwa Pan Marek Pomirski zapytał jak wygląda sprawa ze żłobkiem, czy jest znaczący postęp, czy jest szansa że ruszy 1 listopada.

Zastępca Burmistrza Pan Arkadiusz Linkowski powiedział, że w tej chwili robione są gładzie, zostaje malowanie i biały montaż. Gdyby wzięli się za pracę, to w tydzień powinni skończyć.

Przewodniczący Komisji Budownictwa Pan Marek Pomirski zapytał, a jak realnie.

Zastępca Burmistrza Pan Arkadiusz Linkowski odpowiedział, że umawia z Nadzorem Budowlanym termin odbioru oraz z Sanepidem i Strażą. Chcieliby żeby od listopada żłobek ruszył. Na razie umawia to tylko kalendarzowo, nie żadnymi pismami, ponieważ nie możemy poświadczyć, że już zostało to wybudowane, bo jeszcze nie jest.

Przewodniczący Komisji Budownictwa Pan Marek Pomirski zapytał Zastępcę jak to ocenia realnie patrząc. Jeżeli pracownicy pracują tak jak pracują, to jaki jest realny termin, czy do końca miesiąca.

Zastępca Burmistrza Pan Arkadiusz Linkowski odpowiedział, że był w piątek i były 4 osoby pracujące.

Burmistrz Pan Rafał Gołębiewski stwierdził, że jest to możliwe, żeby z początkiem listopada żłobek ruszył. Jutro ma umówione spotkanie z Prezesem tej firmy, bo Oni robią również ocieplenie budynków na Wiosce, więc poruszy ten temat na tym spotkaniu. Myśli, że motywacja ustna będzie wystarczająca do tego, żeby wzięli się do pracy.

Przewodniczący Komisji Budownictwa Pan Marek Pomirski powiedział, że jest duże zainteresowanie tym tematem, czy dzieci od 1 listopada będą mogły uczęszczać do żłobka.

Burmistrz Pan Rafał Gołębiewski powiedział, że w zeszłym tygodniu rozmawiał z kierownikiem budowy i powiedział wprost, że na dzień dzisiejszy to nie są tylko kary umowne, które wynikają z opóźnienia, ale my na dzień dzisiejszy ponosimy koszty.

Przewodniczący Komisji Budownictwa Pan Marek Pomirski zapytał, co ma odpowiadać zainteresowanym.

Burmistrz Pan Rafał Gołębiowski powiedział, że jeżeli będzie potrzeba to spotkają się w sądzie cywilnym o utratę dochodów, bo już nie możemy czekać.

Radny Pan Arkadiusz Sobecki powiedział, żebyśmy nie mieli również problemu z tym Wykonawcą na Wiosce, bo to ten sam Wykonawca i zaraz będziemy mieli następny problem. Jak nie nauczymy go na początku, to będziemy mieli kolejny kłopot.

Burmistrz Pan Rafał Gołębiowski powiedział, że dlatego jutrzejsze spotkanie może być mało przyjemne.

Radna Pani Aleksandra Ruszkowska zapytała jak wyglądają prace w Wiosce.

Zastępca Burmistrza Pan Arkadiusz Linkowski powiedział, że w Wiosce jest ekipa, prawdopodobnie wzięli podwykonawcę, którego nie zgłosili. Mają rozstawione 2 rusztowania. Na ściany szczytowe został przyklejony styropian. Widać, że idzie to wszystko. Okienka na dole zostały wymienione.

Burmistrz Pan Rafał Gołębiowski powiedział, że na Wiosce na dzień dzisiejszy zagrożenia z terminem nie widać. Odnośnie drogi Huta-Skępe wskazał, że jesteśmy po przetargu. W piątek była sesja otwarcia ofert najkorzystniejsza oferta to 610 tys.- firma Drogtom z Włocławka. Wskazał, że jest dobrej myśli, że bez zakłóceń sfinalizujemy podpisanie umowy i zrobią to sprawnie.

Radna Pani Barbara Matyjasik zapytała, na jakim etapie jest mostek.

Burmistrz Pan Rafał Gołębiowski odpowiedział, że mostek jest deskowany. Ma nadzieję, że w tym tygodniu stopy zostaną wylane.

Radna Pani Barbara Matyjasik podsumowała, że jest szansa, żeby ten mostek był na 1 listopada.

Wywiązała się dyskusja.

Przewodniczący Komisji Budownictwa Pan Marek Pomirski zapytał, czy przy cmentarzu na 1 listopada zostaną zapewnione toi-toie i czy będzie to w kwestii urzędu, czy zarządcy cmentarza.

Burmistrz Pan Rafał Gołębiewski odpowiedział, że będą zapewnione 2 toi-toie.

Wywiązała się dyskusja.

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Ryszard Szewczyk zapytał jaki zakres prac jest do zrealizowania w parku w Wiosce.

Zastępca Burmistrza Pan Arkadiusz Linkowski powiedział, że został tam jeszcze etap 2 i 3. jeżeli chodzi o pierwszy została jeszcze brama i furtki do zrobienia. Drugi etap to amfiteatr z wiatą i drogą dojazdową, jest to na etapie projektu i uzgadniania. Trzeci etap to jest taras widokowy z pomostem i to również jest na etapie projektowania i uzgadniania. Był to program funkcjonalno-użytkowy, czyli zaprojektuj i wybuduj.

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Ryszard Szewczyk zapytał, czy projekt na tę bramę akceptował konserwator zabytków.

Zastępca Burmistrza Pan Arkadiusz Linkowski odpowiedział, że tak musiało być to wszystko uzgodnione z konserwatorem, asfalt, wszystko. Konserwator bywał nawet dwa razy w tygodniu i doglądał prac.

Radna Pani Aleksandra Ruszkowska zapytała, czy byłaby możliwość załatwienia dziur w asfalcie na zakręcie przy sklepie w Wiosce, oraz na zakręcie przy składzie węgla. Powiedziała, że z funduszy sołeckich uzgodniony został zakup urządzenia do zagęszczania masy bitumicznej. Jeżeli wszystkie sołectwa złożyłyby się to będzie ok 10 tys. i pewnie to nie wystarczy. Potrzebna by była jeszcze taka maszyna do

wycinania asfaltu. Zapytała, czy można by w przyszłym budżecie zabezpieczyć pieniądze na zakup tego urządzenia. Jak byśmy mieli te dwa urządzenia, to naprawa dróg byłaby o wiele skuteczniejsza i służyło by to dłużej.

Burmistrz Pan Rafał Gołębiewski powiedział, że jak będzie możliwość to dziury będą załatwane. Jeżeli chodzi o te dodatkowe urządzenie, to w końcu października będziemy się wspólnie pochylać nad projektem budżetu i zobaczymy na co będzie nam budżet pozwalał. Zastanowiłby się jeszcze nad zakupem urządzenia do wycinania krzewów.

Radna Pani Justyna Składanowska powiedziała, że Zarząd Dróg będzie kupował takie urządzenie. Rozmawiała z Dyrektorem o możliwości odpłatnego wypożyczenia tego sprzętu.

Wywiązała się dyskusja między Radnymi na temat zakupu tego urządzenia.

Przewodniczący Komisji Budownictwa Pan Marek Pomirski zapytał, czy odbyły się rozmowy na temat placu zbiegu ulic Kolejowej, Zabłotnej i 1 Maja.

Burmistrz Pan Rafał Gołębiewski odpowiedział, że tak był Dyrektor Zarządu Dróg w poprzednim tygodniu. Jesteśmy po wstępnych rozmowach. Nie ukrywa, że bardzo dobrym rozwiązaniem tam jest budowa ronda. Dokumentacja zostanie zrobiona może jeszcze w tym roku, a na pewno do wiosny roku przyszłego. Jest możliwość uzyskania dofinansowania z Powiatu na to skrzyżowanie. W jego ocenie rok 2026 jest bardzo realnym terminem, żeby zrobić przebudowę tego skrzyżowania.

Radny Pan Grzegorz Skibicki zapytał, czy dziury na ulicy Kujawskiej zostaną załatwane ponieważ prace się przeciągają.

Burmistrz Pan Rafał Gołębiewski odpowiedział, że jak będą wylewali ulicę Dobrzyńską to będą łątać również te wycięcia na ulicy Kujawskiej.

Radny Pan Grzegorz Skibicki powiedział, że dobrze by było żeby zostały dokończone przed tym zalewaniem prace związane z odwodnieniem ponieważ zostały zrobione tylko częściowo.

Zastępca Burmistrza Pan Arkadiusz Linkowski powiedział, że jeżeli chodzi o asfalt to do końca października ma zostać zalana ulica Dobrzyńska i te dziury zostaną załatane. Wykonawca obiecał, że dokończy to odwodnienie na ulicy Kujawskiej.

Radny Pan Grzegorz Skibicki powiedział, że widział projekt i tam jest jeszcze dużo do zrobienia. Powiedział, że dobrze by było, żeby było to zrobione przed zalaniem tych ubytków.

Zastępca Burmistrza Pan Arkadiusz Linkowski wyjaśnił, że ten program był tak skonstruowany, że Wykonawcy muszą wykazać 20 % wykonanych prac.

Radna Pani Aleksandra Ruszkowska zapytała na jakim etapie jest przetarg na śmieci.

Burmistrz Pan Rafał Gołębiewski powiedział, że na etapie przygotowywania dokumentacji.

Zastępca Burmistrza Pan Arkadiusz Linkowski zapytał, czy jest już jednoznaczna decyzja Radnych, w którą stronę idziemy.

Burmistrz Pan Rafał Gołębiewski zapytał o zdanie w tym temacie Radnej Pani Aleksandry Ruszkowskiej.

Radna Pani Aleksandra Ruszkowska odpowiedziała, że ma nadzieję, że nie będzie śmieci po lasach ale jeżeli ma to wpłynąć na cenę śmieci to jak najbardziej jest za.

Burmistrz Pan Rafał Gołębiowski powiedział, że jeżeli nie spróbujemy czegoś nowego to nie będziemy wiedzieć. Jest ryzyko i zdaje Sobie z tego sprawę.

Radna Pani Aleksandra Ruszkowska poprosiła aby zweryfikować te domki, które są wynajmowane i to nie jest duży problem. Mieszkańców denerwuje to, bo wszyscy płacimy i można otwarcie powiedzieć, że z tych wynajmowanych domków są góry śmieci. Te domki nie są wynajmowane tylko w sezonie letnim.

Zastępca Burmistrza Pan Arkadiusz Linkowski powiedział, że rozmawiali z Zastępcą Wójta z Wielgiego. Tam też są jeziora i mają dużo letników. Mają ich poza systemem, są wyłączeni.

Burmistrz Pan Rafał Gołębiowski powiedział, że zaryzykowałby, jeżeli się to nie sprawdzi to za rok możemy ich z powrotem wciągnąć.

Wywiązała się dyskusja.

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Ryszard Szewczyk powiedział, że do Rady wpłynęło pismo od mieszkańców pewnego rejonu o zmniejszenie stawki płatności za odpady komunalne.

Sekretarz Pan Zbigniew Małkiewicz wypowiedział się odnośnie zmniejszenia czy upustu za odpady komunalne. Powiedział, że prawnie są tylko dwa przypadki, gdzie Rada może podjąć uchwałę o zwolnieniu płacenia za odpady komunalne: pierwszy przypadek to nieobligatoryjny, gdzie Rada może a nie musi wobec mieszkańców zamieszkujących dane posesje wytwarzające odpady, gdy ich dochód nie przekracza kwoty gdzie mogą ubiegać się o świadczenie z Pomocy Społecznej. Kwoty te przedstawiają się w następujący sposób: w gospodarstwach jednoosobowych 776,00 zł, jeżeli dochód nie przekracza tej kwoty to Rada może podjąć decyzje o zmniejszeniu odpłatności nawet i całkowicie. Drugi przypadek to,

gdzie obligatoryjnie Rada jest zmuszona do obniżenia kosztów i to czynimy, gdy mieszkańcy posiadają kompostowniki. Tylko w tych dwóch przypadkach można tą drogą iść w innym przypadku prawnie nie możemy. Dodał iż przed ogłoszeniem przetargu będzie konieczność podjęcia 2 uchwał, które w tym zakresie obowiązują a więc regulamin utrzymania czystości gdzie te domki faktycznie figurują w naszym systemie i uchwałę dotyczącą sposobu częstotliwości wywożenia odpadów. Trzeba by je podjąć. Przed podjęciem tych uchwał musi być wyrażona opinia sanepidu. Nie wie jak sanepid zapatrzy się na tę kwestie, że mieliśmy letników w systemie a teraz ich z tego systemu wyrzucamy ale ma nadzieję, że wyda pozytywną opinię. Nie wie, czy nie będą potrzebowali jakiegoś gruntownego uzasadnienia. Projekty tych uchwał już w dniu dzisiejszym poszły do sanepidu. Nie znaczy to, że musimy je podjąć. One poszły, żeby mieć orientację jaką decyzję podejmie sanepid.

Radna Pani Aleksandra Ruszkowska zapytała, czy uchwała, którą podejmowali w kwietniu 2024 r. o podniesieniu kwoty letnikom za odpady komunalne zostanie uchylona po wykluczeniu letników z systemu.

Sekretarz Pan Zbigniew Małkiewicz odpowiedział, że tak zostałaby uchylona równocześnie uchyli uchwałę, która wskazywała na deklaracje.

Radna Pani Aleksandra Ruszkowska dodała, że gmina Kikół też nie ma letników w systemie.

Sekretarz Pan Zbigniew Małkiewicz powiedział, że tak ale tak jak Wielgie oni od początku nie włączyli ich do systemu.

Radna Pani Aleksandra Ruszkowska powiedziała, że na obecną chwilę nie ma tam takiego natężenia jak u nas, nie ma tam tyle domków.

Pkt. 4
Zakończenie

Po całkowitym wyczerpaniu porządku obrad Przewodniczący Komisji Budownictwa, Mienia Komunalnego i Usług Pan Marek Pomirski zakończył posiedzenie słowami – Zamykam dzisiejsze posiedzenie i dziękuję bardzo za przybycie.

Protokołowała

Ewa Godlewska

Przewodniczący Komisji

Marek Pomirski